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A� terkoppling	på	webbenkäten	2011	

Är ni nöjda med infon idag? 

 

Nåt som saknas? 
• Att få till någon form av interaktiv gastbank. 

• Forum, mailsling eller något där det är möjligt at själv lägga ut blänkare - tex Någon som ska 

segla i helgen? 

Hur ser ni på era seglarambitioner? 

 

 

Skall klubben arrangera träningar? 
• Ja, det är ett mkt bra tillfälle att få input från en följebåt som ser allt från en annan synvinkel. 

• Gärna, han i våras var toppen! 

• I så fall träningsrace med eftersnack av tränare  

• Ja. Dock en kostnadsfråga. 

• Det är jättekul! 

När skall vi ha ledarledd träning 
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Hur fungerar funktionärsupplägget? 
• Det är kul och nyttigt att vara funkis. Dels för att förstå arbetet att arrangera. Men även att 

man ser kappsegling på nära håll ur ett annat perspektiv  

• Kanon. Sitter som en smäck. Vi skulle kunna ha en träffa med nästa års funkisar för peppning 

och gemensam instruktion. 

• Utmärkt - kanske en intro utbildning 

Fair Play på banan 

 

Skall vinnaren av Stockholmscupen få representera klubben i "KM 

Stockholm"? 
100% Ja 

Skall vi räkna bort fler deltävlingar i Sthlms 606 Cup? 

 

Skall vi ha tävlingsuppehåll i Juli? 
• Ja, semester Annars behöver vi nog räkna bort fler seglingar  

• Ja det är nog vettigt  

• Nja 

• Det är något som jag tycker är tveksamt. Att vi gör uppehåll när förutsättningarna är som 

bäst. Men om vi skall köra i Juli behövs nog mer pepping och att fler tillfällen skall räknas 

bort. 

 


